
28

شنبه

1404
تیر

تاریخ

4

سال 
سی ام 

4249
روزنامه

شماره

صفحه در منطقه 9 شیراز رقم خورد؛

بازدید مدیریت شهری از میدان قهرمانان برای کاهش بار ترافیکی
به منظور بررسی مسائل ترافیکی و ارائه راهکارهای مناسب برای روانسازی عبور و مرور در میدان قهرمانان معاون 

حمل و نقل و ترافیک شهرداری شیراز به همراه شهردار منطقه ۹ و معاونین، از میدان قهرمانان بازدید کردند.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری منطقه ۹ شیراز در این بازدید، حجم ورودی ترافیک 
از شهرک های اطراف و مشکلات موجود در میدان بررسی شد.رستم زاده شهردار منطقه ۹ گفت: ترافیک شهری 
به ویژه در ساعات اوج، با افزایش خودروها و ترددها، به مشکلی بزرگ برای شهروندان تبدیل شده است. اتلاف 
وقت، مصرف بالای سوخت، آلودگی هوا و نارضایتی عمومی از جمله پیامدهای آن هستند.وی هدف اصلی این 

بازدید را یافتن راهکارهایی برای کاهش مشکلات تردد و افزایش رضایت شهروندان عنوان کرد. 

بازدید استاندار فارس از اداره کل امور اتباع 

و مهاجرین خارجی و پایانه های اعزام اتباع افغانستانی

استاندار فارس بر حفظ کرامت انسانی 
مهاجران تأکید کرد
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خبـر

سرپرست معاونت حمل ونقل و ترافیک شهرداری شیراز  

مطرح کرد؛

پشتیبانی مهندسان فارس 
از تحول ترافیکی شیراز 

استاندار فارس:

طرح  بررسی  محوریت  با  خانواده  و  زنان  سلامت  کارگروه  نشست 
سلامت  با  مرتبط  اقدامات  و  اجتماعی  تاب آوری  خانواده،  پزشک 

عمومی برگزار شد.
استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
فارس حسینعلی امیری در این نشست به اهمیت بحث سلامت، ارتقاء 
نظام  در  پزشکی  در حوزه های  شایسته  رفاه عمومی و خدمات رسانی 

جمهوری اسلامی ایران اشاره کرد.
 وی ضمن اشاره به وجود موانع در مسیر اجرای طرح پزشک خانواده، 
خواستار پیگیری مشکلات و رفع نواقص ساختاری شد و اعلام کرد 
استان فارس پس از ۱۳ سال اجرای پایلوت، باید به مرحله نهایی برسد 

و زیبنده نیست که بیش از این در این زمینه با تأخیر مواجه شویم.
در این نشست، چالش های مرتبط با نظام ارجاع و اجرای طرح پزشک 
نظام  سازمان  درخواست های  و  گرفت  قرار  بررسی  مورد  خانواده 
پزشکی و مراقبان سلامت مطرح و ضرورت فرهنگ سازی پیرامون 
این طرح و افزایش سطح آگاهی عمومی مورد تأکید قرار گرفت تا 
روند بهره گیری از خدمات درمانی مطابق با الگوی تعریف شده تسهیل 

شود.
نماینده عالی دولت در استان فارس ایجاد اعتماد عمومی نسبت به نظام 
پزشک خانواده از طریق فرهنگ سازی، تولید محتوا و افزایش آگاهی 
زمینه  این  در  را  سیما،  و  صدا  ویژه  به  رسانه ها،  از  استفاده  و  مردم 

شایسته توجه عنوان کرد.

و  ملی  تجارب  از  بهره گیری  ضرورت  بر  تأکید  با  فارس  استاندار   
علوم  دانشگاه  داشت:  اظهار  سلامت،  نظام  ارتقاء  مسیر  در  بین المللی 
که  تجربیات کشورهایی  از  می توانند  استان  پزشکی  نظام  و  پزشکی 

طرح پزشک خانواده را با موفقیت اجرا نموده اند استفاده نمایند.
اجرای  از  حاصل  تجارب  از  بهره گیری  کرد:  تصریح  همچنین  وی   
طرح پزشک خانواده در استان مازندران ـ به عنوان دیگر استان منتخب 
پایلوت ـ می تواند زمینه ساز دستیابی به نتایج دقیق تر، ارتقاء بهره وری 

خدمات و تحقق اهداف این طرح در استان فارس باشد.
 مقرر شد کمیته ای متشکل از دستگاه های ذی ربط موانع شتاب طرح 
ارائه  را  کارشناسی  مناسب  راهکارهای  و  بررسی  را  خانواده  پزشک 
استاندار فارس بر اجرای دقیق طرح پزشک خانواده تأکید  نمایند و 

کرد.

نامه جمعی از اعضای شورای اسلامی 
شهر شیراز به فرماندار شیراز با تاکید بر حفظ 
وفاق جمعی و التزام به اصول وحدت آفرینی

شهردار کلان شهر شیراز مطرح کرد:

دستاوردهای مدیریت شهری مرهون
مشارکت و اعتماد شهروندان است
 عدالت اجتماعی، اولویت مدیریت شهری

در نشست مشترک ناظر شورا و شهردار منطقه شش شیراز مطرح شد؛

رشد ۳ برابری بودجه منطقه شش 

شهرداری جدید منطقه ۱۲ با مساحت ۱۴۶۰ هکتار )از مناطق ۱ و ۶( 
مستقل  به طور  شهریورماه  در  قصرالدشت  باغات  حفظ  بر  تمرکز  و 

فعالیت می کند.
سرویس خبری/خدیجه غضنفری: مسعود زارعی در نشست مشترک 
ناظر شورا و شهردار منطقه شش شیراز در جمع خبرنگاران از انتقال 
مدرسه مهر تابان پس از دو دهه مشکل ایمنی خبر داد و گفت: این 
با  امدادی  تجهیزات  دسترسی  عدم  و  ترافیکی  موانع  دلیل  به  مدرسه 
همکاری شهرداری مناطق ۱ و ۶، استانداری، فرمانداری و دادستانی به 

مکان جدید منتقل می شود. 
زارعی اعلام کرد: دو یا سه نقطه برای انتقال در دست بررسی است و 
جلسات نهایی هفته گذشته در استانداری و دادستانی برگزار شده است.  
ناظر شورا در منطقه شش شهرداری شیراز درباره حل گره ترافیکی 
میدان قصرالدشت توضیح داد: عقب نشینی ۷ مغازه دوطبقه برای رفع 
این معضل قدیمی آغاز شده، اما به دلیل اختلاف بین متولی و اداره 
شهرداری  داد:  ادامه  زارعی  است.  داده  توقف  دستور  دادگاه  اوقاف، 
مناطق ۶ و ۱ با تخصیص بودجه قابل توجه پیگیر رفع این مانع هستند.  
این عضو شورای شهر شیراز از پیشرفت ۱۸ پروژه شاخص کمیسیون 
بهداشتی  سرویس های  جامع  طرح  تکمیل  گفت:  و  داد  خبر  سلامت 
از  بهره برداری  پایان سال،  تا  منطقه شش  در  متری  با دسترسی ۵۰۰ 
تصفیه خانه  اتمام  و  منطقه ای  بازارچه  زمین  پیگیری  و  محلی  بازارچه 

محلی با ۸۵ درصد پیشرفت تا شهریورماه ۱۴۰۴ است.
زارعی درباره تصفیه خانه افزود: این پروژه با هزینه فعلی ۴۰۰ میلیارد 
تومان )۴ برابر قیمت اولیه( روزانه ۸۶۴۰ مترمکعب آب نزدیک به 
شرب تولید می کند که برای آبیاری باغات تشنه قصرالدشت با دوره 

آبیاری ۸۰ روزه استفاده خواهد شد.  
رئیس کمیسیون سلامت شورای شهر شیراز از تصویب طرح پایگاه 
ایمنی و صیانت خبر داد و ادامه داد: این پایگاه با استقرار نیروهای 
عملیاتی و داوطلبان آتش نشانی از تخلفات و آتش سوزی ها )مانند ۵ 

مورد اخیر با ۵ هکتار خسارت( پیشگیری می کند. 
زارعی تأکید کرد: شهرداری موظف است برنامه احیای باغات را ارائه 

دهد تا از تغییر کاربری آن ها جلوگیری شود.
شهردار منطقه شش شیراز با اشاره به گستردگی این منطقه نیز اعلام 
بهره برداری  به  قصرالدشت  تا  احسان  میدان  از  مترو  یک  کرد: خط 

رسیده و خط چهار از احسان تا پل میلاد در دست احداث است.  
کاهش  برای  قصرالدشت  غیرهمسطح  تقاطع  پروژه  افزود:  میرزایی 
ترافیک با همکاری منطقه یک آغاز می شود و پل شاهد فرسوده تا 

پایان سال با سازه استاندارد جایگزین خواهد شد. 
هکتار   ۸۵۰ حفظ  راستای  در  کرد:  بیان  شیراز  شش  منطقه  شهردار 

باغات قصرالدشت، سازه های غیرقانونی با حکم قضایی تخریب شده 
و برای مقابله با خشکسالی، احیای قنات ها و احداث تصفیه خانه های 

محلی در حال انجام است.  
همچنین دو ایستگاه آتش نشانی )با ۴۰ درصد پیشرفت( و دو سالن 

ورزشی در بلوار بهشت در دست ساخت است. 
شهردار منطقه شش شیراز بیان کرد: بودجه پروژه ها در سال گذشته با 
انعقاد قراردادهای ۳۷۰۰ میلیارد تومانی به ۶۰۰۰ میلیارد تومان رسید.  
میرزایی از برنامه های آتی خبر داد و بیان کرد: طراحی پارک جدید 
از  حفاظت  نیروهای  شدن  برابر  دو  سال  پایان  تا  دراک  خیابان  در 
باغات، محرومیت زدایی در جوادیه و منصورآباد  و تکمیل ۵ کیلومتر 

از مسیر زندگی در باغات قصرالدشت است. 
انتقادات  و  پیشنهادات  »از  شد:  یادآور  شیراز  شش  منطقه  شهردار 

شهروندان برای بهبود خدمات استقبال می کنیم.
میرزایی گفت: تشکیل شهرداری منطقه ۱۲ با ۸۶۰ هکتار از منطقه ۶ و 
۶۰۰ هکتار از منطقه یک با رویکرد حفظ باغات انجام شد و ساختمان 
آن در فرهنگ شهر افتتاح شد و از شهریورماه این منطقه به طور مستقل 

فعالیت خواهد کرد.
 ۴۰ با  آتش نشانی  ایستگاه  دو  احداث  از  شیراز   ۶ منطقه  شهردار 
درصد پیشرفت، دو سالن ورزشی در بلوار بهشت و خیابان رضایی و 

پروژه های سرمایه گذاری دیگر خبر داد. 
زندگی، حدود ۳۰  مسیر  افزود: در حوزه  منطقه شش شیراز  شهردار 
اقدام است که ۵  باغات قصرالدشت در دست  کیلومتر مسیر در دل 
کیلومتر آن بین مناطق ۱ و ۶ تکمیل شده و ۱.۵ کیلومتر توسط منطقه 

۶ اجرا شده است.
وی ادامه داد: نیروی انسانی منطقه ۱۲ از سایر مناطق تأمین می شود و 

بهترین نیروها به باغات قصرالدشت اختصاص یافته اند.
هزار   ۲ گذشته  سال  در  شش  منطقه  سرمایه گذاری  بودجه  میرزایی 
میلیارد تومان عنوان کرد و گفت: با قراردادهای ۳۷۰۰ میلیاردی، بیش 

از ۶ هزار میلیارد تومان پروژه تعریف شد که سه برابر رشد داشت.

با هدف کاهش ترافیک و افزایش ایمنی عبور و مرور اجرا شد؛

جمعی از مدیران شهری شیراز از روند اجرای پروژه های مهم عمرانی 
در تقاطع دولت، پاسارگاد و تقاطع غیرهم سطح عدالت ـ شهید بهشتی 
بازدید کردند تا بر تسریع در تکمیل آن ها با هدف کاهش ترافیک و 

افزایش ایمنی عبور و مرور تأکید شود.
منطقه  شهرداری  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
چهار رئیس پلیس راهور شیراز، معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری، 
شهردار منطقه چهار و جمعی از مدیران شهری از پروژه های عمرانی 

تقاطع های دولت، پاسارگاد و عدالت ـ شهید بهشتی بازدید کردند.
شهردار منطقه چهار شیراز با اشاره به نقش کلیدی این طرح ها در بهبود 
برای  آن ها  اجرای  به  سرعت بخشی  لزوم  بر  شهر،  ترافیکی  وضعیت 

ارتقای ایمنی و رفاه شهروندان تأکید کرد. 
ضمن  نیز  شیراز  شهرداری  ترافیک  و  حمل ونقل  معاون  فرخ زاده، 
قدردانی از زحمات عوامل اجرایی، تکمیل این پروژه ها در زمان مقرر 
را مهم دانست و گفت: اجرای این طرح ها دسترسی شهری را بهبود 
می بخشد و موجب کاهش بار ترافیکی در محورهای پرتردد خواهد 

شد.
این بازدید در راستای پیگیری پروژه های عمرانی و ارتقای خدمات 

حمل ونقل شهری انجام پذیرفت.


